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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana. 
EXPEDIENT: 8367/2021 
ASSUMPTE: Acta del Consell 4 de Participació Ciutadana del 29/11/2021. 
 
 

 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La presidenta, informa que, com sempre, junt a la convocatòria s'ha enviat l'acta 
anterior per a la seua revisió; demana als presents si tenen alguna aportació. 

PERSONES ASSISTENTS 

PRESIDENTA 

Gemma Alós Sospedra 

VOCALS 

Leticia Piquer Ortiz 
Fernando Pascual Moscardó 
Angel Aparisi Jordán 
Jaime Rossell Marín 
Salvador Iñigo Luis 
Alicia Sierra Clari 
Pascual Carrasco Soler 
Elvira Olmos Esteve 
Salvador Oliver 
 

SECRETARIA 

Consuelo Llopis Pla. 

 
NO ASSISTEIXEN 
Javier Camarasa Carrasco 
 
HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
Luisa Castells Garés 
Ariana Albelda Miguel 
Paco González Paños 
 
Assiteixen per: 
 
GM Ciudadanos Juan Pedro Martín. 
AAVV Raval de Sant Agustí, Ramón 
Bleda. 
 
 
 

 
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 29 DE NOVEMBRE 
DE 2021.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ 
ORDINARIA. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 13:00 hores del 
dia 29 de novembre de 2021 es 
reuneixen a la Casa Consistorial (saló 
d’actes, planta 4) les persones que al 
marge s'expressen, membres del Consell 
de Participació Ciutadana d'aquest 
Ajuntament, amb la finalitat de celebrar la 
sessió ordinària per a la qual han sigut 
prèviament convocats, presidida per la 
regidora delegada de Participació 
Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, amb 
l'assistència tècnica de la secretària. 
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pàg. 2 
 

Els assistents mostren la seua conformitat a l'acta de la sessió del Consell del 
30/09/2021, que queda aprovada per unanimitat. 
 
 
2. Informació sobre els Pressupostos Municipals per a 2022. 

Gemma Alós informa que els Pressupostos Municipals previstos per a 2022, ascendeix 
a un total de mes de 43.000.000 euros, de la quantitat dels quals la major part es 
dedica al Capítol de Personal.  
 
Informa que la gran majoria de les partides pressupostàries s'han vist reduïdes per les 
necessitats conseqüència de la situació que s'està vivint, no obstant això, la dedicada 
a les subvencions a les Associacions Veïnals s'ha considerat que s’havia de mantindre 
en la mateixa quantitat, és a dir 17.000 euros. 
 
D'altra banda cal esperar a veure el romanent d'enguany per a aplicar a les inversions. 
Inversions que a continuació detallarà el regidor Fernando Pascual. 

Fernando Pascual explica que de les inversions bianuals cal destacar el nou retén de 
la Policia Local i el pavelló Fontana Mogort que ascendeixen a 2.000.000 euros entre 
les dues. 
 
El Casal Jove segueix pendent perquè la licitació que es va traure va quedar deserta. 
 
Altres inversions a destacar són, per la seua considerable quantia, les de: 
- Medi ambient. 
- Esports. 
- Millora del paviment en cas urbà i polígons industrials. 
- Millora de la il·luminació en: 

  - avinguda Sants Patrons 
  - avinguda Luis Suñer 
  - plaça Corbeil-Essonnes 
  - plaça Societat Musical 

   - zona de Sant Judes, Bailèn i Tetuan. 
 
D'altra banda, es veurà el romanent que haja de 2021 per a incrementar partides 
pressupostàries que ara estan amb 1 euro. 
 

3. Precs i preguntes. 

Alicia Sierra, informa, des del Consell de Comerç, que enguany els carrers Piletes i Dr. 
Ferran agraeixen l'augment de la il·luminació nadalenca, però per a l'any que ve 
demanen que la zona de Pere Crespí es tinga en compte perquè es veu molt pobra de 
llum respecte al centre que també ha millorat. 
 
Fernando Pascual informa enguany el pressupost d'il·luminació nadalenca que era de 
40.000 euros ha augmentat en 20.000 i que la proposta es va passar al Consell de  
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Comerç, que es va decidir centralitzar la il·luminació per a donar major atractiu a les 
zones comercials. És molt difícil acontentar a tots i és el que es va decidir. 
 
Elvira Olmos, diu que el Nadal és per a tots, per això s'hauria de repartir per altres 
zones i no tindre en compte només el comerç. 
 
Fernando Pascual respon que l'enfocament de la il·luminació nadalenca està 
dissenyada per a afavorir les compres nadalenques i beneficial al sector comercial. 
 
Salvador Oliver, informa que en el barri de L'Alquerieta la llum de les cases se’n va 
moltes vegades, sense avís previ; i que han fet molts escrits a Iberdrola. 
 
Fernando Pascual respon que, quan Iberdrola o Aigües de València informen 
l'Ajuntament sobre talls de subministrament, es dona la major difusió possible perquè 
arribe a la ciutadania. 
 
Salvador Oliver comunica que determinades voreres del barri de L'Alquerieta 
continuen sent envaïdes pels habitants o ocupants de les vivendes i pel que sembla no 
hi ha consens entre urbanisme i seguretat ciutadana per a solucionar el tema. 
 
Els veïns que compleixen amb totes les seues obligacions amb l'Ajuntament se senten 
indefensos i impotents davant aquesta situació. 
 
A poc a poc s'arribarà, mes encara, a la ruïna del barri, perquè una cosa va darrere de 
l'altra, la Policia passa i no intervé, els ocupants van envaint mes zones, els veïns que 
poden se’n van del barri amb la qual cosa el preu de les cases van baixant a nivells 
mínims i les van ocupant els amics dels quals envaeixen les voreres, així a poc a poc 
s'apoderen de tot i la situació, si no s'intervé, no tindrà remei. 
 
El veïnat ens sentim desemparats, indefensos i rabiosos. Volem saber qui té la 
competència per a solucionar aquest assumpte. 
 
La presidenta indica que aquest assumpte ja es va tractar i es va traslladar, però que 
es tornarà a insistir i ens posarem en contacte amb l'Associació. 
 
Jaime Rossell des del Consell Escolar informa respecte a la sol·licitud d'ajuda a la 
Palma; diu que els van telefonar diverses Associacions Veïnals i vol agrair-ho i donar 
una explicació de l'ocorregut. 
Des de la coordinadora d'AMPAS de la Palma els van dir que tenien un problema 
logístic pel que demanaven que es paralitzaren els enviaments i van quedar que a 
l'abril reprendrien les converses i informarien si necessitaven ajuda. 
 
Gemma Alós respon que quedem a la disposició del que necessiten. 
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S'estableix un torn d'opinions sobre l’assumpte, ja tractat en anteriors Consells, de la 
necessitat de no reconèixer a Voro Pérez com a representant de la Federació 
d'Associacions Veïnals ja que no ho és, i a més a més no els representa.  
Té com a norma auto-proclamar-se president de cara a la premsa i en els plens 
municipals quan intervé se li escolta com a tal.  
S'opina en general, que si no és el president d'aquesta Federació que se li hauria de 
donar la paraula com a tal si no que hauria de participar a nivell personal.  
 
La presidenta indica que es pot informar tant a l'Alcaldia com al Secretari Municipal, 
sobre la situació de la Federació i la autoproclamació com a president o representant 
del Sr. Salvador Pérez, la qual no està regularitzada a nivell administratiu en el 
Registre Municipal d’Associacions i ell ho sap.  

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 13:50 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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CONSUELO LLOPIS PLA

Fecha firma: 16/12/2021 13:52:40

TECNICA DE GESTION

AJUNTAMENT ALZIRA

GEMMA ALOS SOSPEDRA

Fecha firma: 17/12/2021 9:03:12

AJUNTAMENT ALZIRA


